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§ 1 O.F.M.Ö.

Ordförande Joost Kranenborg förklarade mötet öppnat.

§ 2 Närvaro

Joost Kranenborg
Erik Andersson
Josefine Rost
Ivar Vänglund
Victor Lantz
Alexandra Sjösten
David Wessman
Lukas Wendt

Sofia Leonardsson
Felix Agner
Niklas Lundström fr.o.m.
§8
Sofie Hellmark
Rasmus Stålberg fr.o.m. §8
Karl Tengelin
Lovisa Svensson

Linnéa Rosenbecker
John Alvén
Christine Sjölander
Jakob Navrozidis
Anna Svensson
Linus Blomgren

§ 3 Adjungeringar

Alla som skrivit upp sig på närvarolistan samt som inte var ständigt adjungerade eller styrelse-
ledamöter adjungerades.

§ 4 Val av justerare

Kassör Ivar Vänglund utsågs att, jämte ordförande Joost Kranenborg, justera protokollet.

§ 5 Godkännande av dagordning

Mötet beslutade

att ändra §16 – Sponsring under nollningen till §16 – Preliminär budget för jubiléet

att godkänna dagordningen med ovanstående ändring.

§ 6 Meddelanden

Kassör Ivar Vänglund meddelade att han sammanställt budgetavstegen som gjorts, samt att folk
som har tappat bort kvitton bör gå tillbaka till affären med kontoutdrag för att få nya.

Sexmästare Sofia Leonardsson meddelade att det på torsdagen skulle vara pubrunda, samt att
skulle ha framtidstema tillsammans med -sektionen.

Kulturminister Victor Lantz meddelade att det skulle vara funktionärstack på fredagen och
uppmanade alla att anmäla sig.
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§ 7 Konsekvenser av ombyggnaden

Ordförande Joost Kranenborg meddelade att de hade haft ett möte med anledning av ombyggna-
tionen av salarna i mattehuset samt föredrog vad som sagts på mötet. Då tillgången till förråden
i den södra delen av källaren skulle vara begränsad diskuterade styrelsen hur de bäst skulle
hantera detta under nollningen. Styrelsen diskuterade också om SK kunde användas temporärt
som extra förvaringsutrymme under nollningen. Då ombyggnationen skulle inledas den 1 juni
behövde det mesta flyttas innan dess, och styrelsen diskuterade hur detta skulle gå till. Då det
skulle hållas ett till möte med byggföretaget bestämde styrelsen att skjuta upp frågan tills de
fått mer information.

§ 8 Reparations av cafékylen

Cafémästare Lukas Wendt meddelade att reparationen av cafékylen gått på totalt 6978 kronor
och undrade om det skulle gå som budgetöversteg eller om det skulle tas ur sektionslokalsfonden.
Styrelsen diskuterade att dela upp utgiften så att en del pengar togs ur sektionslokalsfonden.

Styrelsen beslutade

att dela upp kostnaden mellan budgeten och sektionslokalsfonden

att avsätta upp till 4500 kronor ur sektionslokalsfonden för reparation av cafékylen.

§ 9 Budget för flipperspelet

Kassör Ivar Vänglund meddelade att att sektionen inte längre hade något flipperspel och att
styrelsen därför borde godkänna budgetavsteget det innebar att inte få några flipperspelsintäkter.
Styrelsen beslutade

att godkänna budgetavsteg på 1500 kronor på flipperspelsintäkter.

§ 10 Byte av bank

Cafémästare Lukas Wendt meddelade att punkten kunde vänta till styrelsens diskussionsmöte.

§ 11 Kårens värdegrund

Ordförande Joost Kranenborg meddelade att han skickat ut ett utkast för kårens värdegrund
samt att de ville ha svar från sektionen på frågan Ska Kåren ta ett samhällsansvar och vara
mer än en organisation för dess medlemmar?. Styrelsen diskuterade detta, och tyckte inte att
kåren skulle vara politiskt ställningstagande samt ifrågasatte huruvida det skulle vara med i
värdegrunden och hur det skulle formuleras.

§ 12 Rekryteringsevent för utbytesstudenter

Ordförande Joost Kranenborg meddelade att de ville hålla ett event för utbytesstudenter under
nollningen för att öka rekryteringen. Han meddelade också att man gärna fick meddelade om
man ville hjälpa till med detta.
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§ 13 Pris på biluthyrning

Ordförande Joost Kranenborg meddelade att en medlem på sektionen ville låna bilen för en
längre sträcka och ville därför låna bilen för endast 2 kronor per kilometer istället för 4 kronor
per kilometer. Styrelsen tyckte inte det var en bra idé.

Styrelsen beslutade

att göra som vanligt.

§ 14 Beslutsuppföljning

Inga beslut fanns att följa upp.

§ 15 Arbetsgruppsrapporter och redovisningar

Tillsatt Arbetsgrupp Sammankallande Redovisning
F02–HT13 Café/Hilbertrumskorridoren Johan Andersson F01–HT16
F13–VT15 Byggandet av portabel boombox Petter Karlow Herzog F05–HT16
F01–HT15 Arbetsgrupp för nya SK Linus Blomgren F16–VT16
F12–VT16 Tack och arbetskostnader Joost Kranenborg F16–VT16
F13–VT16 Caféets ekonomi Sofie Hellmark F16–VT16

Arbetsgrupp för nya SK: Linus Blomgren meddelade att styrelsen nu var inflyttad i det
nya rummet. Det som fanns kvar att göra var att köpa ett skrivbord till, sätta upp högtalare,
fixa belysning, mikrobänk, sopkärl och att införskaffa andra småprylar. Kassör Ivar Vänglund
meddelade att det skulle vara bra med en byrå för förvaring av mindre saker, som kontorsmaterial.

Styrelsen beslutade

att flytta redovisningdatum till F5–HT16.

Tack och arbetskostnader: Joost Kranenborg meddelade att arbetsgruppen ville redovisa
veckan efter istället. Ivar Vänglund meddelade att han ville gå med i arbetsgruppen.

Styrelsen beslutade

att lägga till Ivar Vänglund i arbetsgruppen Tack och arbetskostnader

att flytta redovisningsdatum till F17–VT16.

Caféets ekonomi: Sofie Hellmark meddelade att arbetsgruppen hade diskuterat tack, intäkter
och priser i caféet samt infört att alla jobbare och nyckelpigor skriver upp vad de äter när de
jobbar. De hade också diskuterat att de hellre än att ändra tacket skulle vilja ändra inställningen
till det så att jobbarna inte äter massor bara för att de får. De hade också diskuterat att öka
cateringen samt att marknadsföra caféet genom att till exempel sälja kaffe i annexet. De hoppades
också att införskaffandet av iZettle skulle ha en positiv inverkan på caféets ekonomi.

Styrelsen beslutade

att sätta redovisningdatum till F6–HT16.
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§ 16 Preliminär budget för jubiléet

Jubeldespot Linus Blomgren meddelade att han skickat ut en preliminär budget för jubiléet samt
meddelade att den var baserad på -sektionens jubileumsbal året innan. Styrelsen diskuterade
hur attestering och bokföring under jubiléet skulle skötas, och Blomgren framförde att han skulle
hålla god kontakt med styrelsen samt med ordförande och kassör.

§ 17 Övrigt

Kassör Ivar Vänglund meddelade att han hört av sig till revisorerna angående studiecirkelpeng-
arna men inte fått något svar.

§ 18 Nästa möte

Nästa möte sattes till onsdagen den 25 maj klockan 12.15 i Hemliga rummet med klädkod
högtidsklädsel.

§ 19 O.F.M.A.

Ordförande Joost Kranenborg förklarade mötet avslutat.

I sektionsstyrelsens tjänst,

Joost Kranenborg
Ordförande

Josefine Rost
Sekreterare

Ivar Vänglund
Justerare


